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       Protokół nr 7/19 
z posiedzenia  

Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
w dniu 18 czerwca 2019 r. 

 
Ad 1. 
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Otwarcia posiedzenia (godz. 15.00), stwierdzenia prawomocności obrad i powitania członków 
komisji dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki. Przewodniczący stwierdził, że 
zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta 
Kędzierzyn-Koźle są prawomocne. W chwili stwierdzania prawomocności obrad, przebywało 
6 radnych (lista obecności radnych w załączeniu do protokołu). W trakcie posiedzenia komisji 
doszli pozostali radni. Obrady rozpoczęto 18 czerwca 2019 o godz. 15:00, a zakończono o 
godz. 17:16 tego samego dnia. Pierwsza część posiedzenia o godz. 15:00 odbyła się na 
basenie i placu budowy „Wodne oKKo”.  Druga część posiedzenia ok. godz. 16:15 odbyła  
się w sali obrad Urzędu Miasta. Obrady miały miejsce w sali Urzędu Miasta (pok. 229).  

W posiedzeniu wzięło udział 7 członków. Obecność członków komisji – wg załączonej listy 
obecności. 
Radna Katarzyna Kukolka-Bogocz była nieobecna.  
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
1. Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  

i społeczno-gospodarczych;  
2. Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki; 
3. Aleksandra Felsztyńska – zastępca kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania; 
4. Sandra Golemo – pracownik Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu; 
5. Kamila Bieńkowska– kierownik Wydziału Inwestycji, Remontów i Eksploatacji;  
6. Bolesław Bezeg – kierownik Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji. 
 
Ad 2.  
Przyjęcie porządku obrad.  
 
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z dnia 21 maja 2019 r. godz. 16.00 
4. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem  

do lat 3 do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad 
dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych  
i gimnazjalnych dla uczniów pozostających na terenie miasta.  

5. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie 
nadchodzących wakacji: 

  - Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu;  
  - Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu; 
  - Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu; 
  - Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji w Kędzierzynie-Koźlu.  
6.  Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
7.  Zakończenie obrad. 
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Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że w dniu 17.06.2019 r. prezydent 
miasta przekazała projekty uchwał z pismem o wprowadzenie ich pod obrady komisji 
branżowej oraz najbliższej Sesji Rady Miasta: 
1) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 
wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Kędzierzyn-Koźle, jako punkt ; 
 
2) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 
mających siedzibę na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle, jako punkt; 
 
3) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach 
podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli jako 
punkt. 
 
Jacek Król zapytał o powód wprowadzenia tych projektów (w trybie nagłym)?  
 
Prezydent miasta Wojciech Jagiełło wyjaśnił radnemu Jackowi Królowi, że projekty uchwał 
były przygotowywane od ponad miesiąca, lecz należało pozyskać opinie związków 
zawodowych oraz opinię kuratorium, odpowiedzi związków zawodowych wpłynęły w tym 
tygodniu, a opinia kuratorium wpłynęła w dniu komisji. W związku, że Rada Miasta nie 
będzie obradować w miesiącu lipcu a w sierpniu termin na podjęcie ww. uchwał będzie zbyt 
późnym terminem, prosi o wprowadzenie ww. uchwał pod obrady komisji branżowej, celem 
pozyskania opinii. Uchwały muszą zostać opublikowane w Dzienniku Urzędowym,  a w dniu 
1 września br. uchwały powinny wejść w życie. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zaproponował poszerzenie porządku obrad komisji 
o projekty uchwał: 
1) zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość i 
szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, 
motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników 
wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Kędzierzyn-Koźle, jako punkt 6; 
2) w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych 
mających siedzibę na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle, jako punkt 7 
3) w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
zajęć nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach 
podstawowych i zespole szkół prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także 
ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli jako 
punkt 8. 
Głosowano w sprawie: 
poszerzenie porządku obrad o ww. projekty uchwał. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski 
PRZECIW (1)Jacek Król 
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NIEOBECNI (2)Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
 
porządek obrad po zmianach przedstawia się następująco: 
3. Przyjęcie protokołu nr 6/19 z dnia 21 maja 2019 r. godz. 16.00. 
4. Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem  

do lat 3 do wakacji, w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad 
dzieckiem do lat 3 oraz w wieku przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych  
i gimnazjalnych dla uczniów pozostających na terenie miasta.  

5. Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie 
nadchodzących wakacji: 

 - Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu;  
 - Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu; 
 - Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu; 
 - Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji w Kędzierzynie-Koźlu.  
6.  Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy 
Kędzierzyn-Koźle. 

8.  Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono 
stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i zespole szkół 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 

9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
10. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że pierwsza część posiedzenia 
komisji odbyła się na basenie oraz placu budowy „Wodnego oKKo”. Komisja pochwaliła 
otwartą część basenu, informując, że jest to bardzo nowoczesny kompleks. Zapoznała się 
również z postępem prac w części zadaszonej Wodnego ,,oKKa”, zaproponował dyskusję  
w tym temacie w punkcie sprawy bieżące i wolne wnioski.  
 
Ad 3. 
Przyjęcie protokołu nr 6/19 z dnia 21 maja 2019 r.  
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że protokół został wysłany 
wszystkim członkom komisji na pocztę elektroniczną oraz został zamieszczony na portalu 
eSesja. Nikt nie wniósł uwag do protokołu. Zapytał, czy obecnie ktoś zgłasza jakieś 
zastrzeżenia do projektu protokołu nr 6/19, wobec ich braku, poddał pod głosowanie protokół 
nr 6 z dnia 21 maja 2019 r. 
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr 6/19 z dnia 21 maja 2019 r. godz. 16.00.  
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6)Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Michał Nowak, 
Ireneusz Wiśniewski 
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NIEOBECNI (2)Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
 
Ad 4.  
Przygotowanie placówek oświatowych oraz miejsc opieki nad dzieckiem do lat 3 do wakacji, 
w szczególności w zakresie zapewnienia ciągłości opieki nad dzieckiem do lat 3 oraz w wieku 
przedszkolnym, jak i oferty szkół podstawowych i gimnazjalnych dla uczniów pozostających 
na terenie miasta (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu).  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki otworzył dyskusję w sprawie. 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych poinformował, że szkoły na terenie Kędzierzyna-Koźla organizują 
półkolonie, przyjmowane są już zapisy, kolonie trwają od godz. 7:00 do 15:00 z pełnym 
wyżywieniem. Wszystkim chętnym dzieciom półkolonie prowadzą placówki PSP nr 1, 9, 6, 
11, 5320,20, zabezpieczono 360 miejsc, jest zabezpieczona kadra oraz środki finansowe.  
Dla dzieci w wieku przedszkolnym i żłobkowym opieka jest zorganizowana, dyżurują 
przedszkola i żłobki. Rodzice już w lutym zostali poinformowani o terminach czynnych 
przedszkoli i żłobkowych, aby mogli dostosować urlopy. Również opieka dla dzieci 
żłobkowych jest zapewniona. W informacji pisemnej wskazano wykaz przedszkoli i żłobków, 
na czas wakacji.  
 
Grażyna Filipowicz zapytała  czy w szkole na osiedlu Piastów będą odbywać się półkolonie. 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że w szkole na osiedlu Piasty trwa remont budynku 
szkoły wykonywana jest termomodernizacja budynku wraz z wymianą ogrzewania, cały 
budynek został przejęty przez firmę. Lecz półkolonie będą się odbywać w szkole PSP nr 9 
nieopodal, dlatego rodzice z osiedla Piasty zapisywali dzieci do PSP nr 9. Półkolonie nie są 
realizowanie również na osiedlu w Sławęcicach, ponieważ nie było chętnych.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że komisja zapoznała się i przyjęła 
ww. informację.  
 
Ad 5.  
Przygotowanie miejskich placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie 
nadchodzących wakacji: 
 
a) Informacja Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu wraz z informacją 
uzupełniającą z dnia 18.06 (informacja stanowi załącznik do nin. protokołu); 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że komisja otrzymała materiały, 
otworzył dyskusję w sprawie. 
 
Sandra Golemo - pracownik Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kędzierzynie-Koźlu wyjaśniła, 
że zajęcia w bibliotece są bezpłatne, odbywają się w budynku głównym oraz filiach, przez 
cały okres wakacji. Plan zajęć organizowanych przez bibliotekę jest ogólnie dostępny, do 
wcześniej przedstawionej oferty wprowadzono nowe ciekawe zajęcia z dziedziny ekologii, 
fotografii, muzyki oraz zajęcia multimedialne Portu kultury oraz mega robotyki.. Dzieci 
bardzo chętnie uczestniczą we wszystkich zajęcia. Plakaty informacyjne były wywieszone w 
szkołach a obecnie są dostępne na portalach  internetowych. Proponowane są zajęcia dla 
młodzieży które odbywać się w studni na Rynku w Koźlu. Na okres wakacyjny proponowana 
jest akcja Bezpłatna karta biblioteczna dla nowych czytelników. W filii nr 5 będą odbywać się 
zajęcia  mediatece. W filii nr 10 w Kłodnicy zmieniono godziny pracy z uwagi na trwający 
remont.  
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b) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kędzierzynie-Koźlu (informacja stanowi 
załącznik do nin. protokołu); 

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że komisji została przedstawiona 
informacja w formie pisemnej, jak co roku w okresie wakacyjnym MOSiR zaplanował wiele 
bezpłatnych zajęć sportowych na wszystkich obiektach. Nowo otwarty basen na osiedlu 
Azoty ,,Wodne oKKo” cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem, są obawy że w okresie 
wakacyjnym ciężko będzie pomieścić wszystkich chętnych. Zamknięta cześć basenu będzie 
otwarta na przełomie października lub listopada.  
 
c) Miejskiego Ośrodka Kultury w Kędzierzynie-Koźlu (informacja stanowi załącznik do nin. 
protokołu); 
 
Hanna Białas - wyjaśniła, że Miejski Ośrodek Kultury w Kędzierzynie-Koźlu jak co roku 
proponuje cztery tygodniowe turnusy półkolonii (od godz. 9:00-do godz. 15:00) dla dzieci, 
odpłatne, z ciekawym programem, wycieczkami wraz pełnym wyżywieniem. Zapisy trwają i 
zostało jeszcze parę miejsc wolnych. Wielu rodziców wykupuje po dwa turnusy półkolonii. 
Zostaną zoorganizowanie trzy seanse kina plenerowego.  
    
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zapytał  gdzie będą się odbywać kina plenerowe, 
jaki będzie proponowany repertuar. Oraz gdzie odbędą się wycieczki w ramach kolonii 
letnich. 
 
Hanna Białas - wyjaśniła, że kino plenerowe odbędzie  się na osiedlu Sławęcice, w Koźlu 
oraz Kędzierzynie na osiedlu Pogorzelec, proponowane będą filmy komediowe lub filmy 
familijne. Wycieczki w ramach kolonii letnich odbędą się do Pszczyny do bractwa, do Zabrza 
do kopalni Guido oraz do Opola do Bierkowic. 
 
    
d) Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji w Kędzierzynie-Koźlu(informacja stanowi 
załącznik do nin. protokołu). 
 
Bolesław Bezeg – kierownik Muzeum Ziemi Kozielskiej w organizacji wyjaśnił, że z uwagi 
na remont wymiany ogrzewania w budynku baszty, muzeum zostaje bez pomieszczeń  
w których mogliby przyjmować dzieci, lecz planują prowadzić cztery turnusy warsztatów 
archeologicznych, które w zeszłym roku cieszyły się one dużym zainteresowaniem. Warsztaty 
będą odbywały się na terenie koło baszy, na wykopanych hałdach ziemi z wykopalisk koło 
baszty, gdzie niedawno odnaleziono XVII wieczną monetę, posiadają zezwolenie 
Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków na prowadzenie badań i prac archeologicznych. 
Planują w ciągu dnia prowadzić ok. 1,5 godz. cykle wykopalisk oraz na zmianę prowadzić 
zajęcia pod namiotem. Zajęcia będą praktyczne oraz edukacyjne.  
  
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki podsumował, że nie są to łatwe miesiące dla 
działalności muzeum, gdyż jest to wielki plac budowy lecz muzeum potrafi to zamienić w 
sukces i wykorzystać gruzowisko do ciekawych prac archeologicznych dla dzieci i młodzieży. 
Wobec braku pytań poinformował, że komisja przyjęła do wiadomości  informacje miejskich 
placówek kulturalnych i sportowych do pracy w trakcie nadchodzących wakacji. 
 
Ad 6 - 8.  
 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 
określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
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składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle (projekt uchwały stanowi załącznik do nin. 
protokołu). 
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki otworzył dyskusję w sprawie.  
 
Grażyna Filipowicz  zapytała  jak  związki zawodowe  zaopiniowały projekty uchwał.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że odpowiedzi związków zawodowych wpłynęły  
w tygodniu, a opinia kuratorium wpłynęła w dniu komisji. Opinie są pozytywne. W uchwale 
zmiana następuje tylko w paragrafie 5, jest to konsekwencją różnych rozstrzygnięć sądowych, 
wskazujących, że zapis paragrafu 5 nie jest najlepszy. W obawie, aby nie został on w trybie 
nadzorczym procedowany, postanowiono dokonać zmiany ww. paragrafu.  Ponieważ uchwała 
i zapis musi obowiązywać w dniu 1 września br.. Odczytał obecnie obowiązujący zapis: 
,,tworzy się fundusz motywacyjny na dodatki motywacyjne dla nauczycieli  w wysokości 4% 
planowanych środków na wynagrodzenia zasadnicze dla nauczycieli...”. To co jest powodem 
negatywnych rozstrzygnięć jest właśnie  określenie ,,tworzenie funduszu” dlatego w ww. 
uchwale proponują wraz z prawnikami zmianę zapisu na brzmienie ,,w zależności  
od spełnienia ogólnych warunków określonych w rozporządzeniu (te warunki zostały 
określone w rozporządzeniu, wiec nie może ich tworzyć)”. To jest jedyna zmiana, że w ww. 
projekcie uchwały, wprowadzona zmiana daje mniejsze zagrożenie, że uchwała nie zostanie 
poddana procesowi nadzorczemu oraz porządkuje zapisy. Gdyby się okazało, że na jakimś 
etapie pojawiłyby się jakaś inna wątpliwość, wtedy sprawa trafia do sądu, dlatego proponują 
uregulować zapisy niż oczekiwać jak zareaguje nadzór wojewody. Powtórzył, że zmiana 
dotyczy, że nie można tworzyć tego regulaminu.  
 
Radny Ireneusz Wisniewski dopytał o wymienione 4%, gdyż czytając, nie był pewny, czy jest 
to zmiana czy to już było wcześniej.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że środki zostały zabezpieczone. W planowanym 
budżecie są zabezpieczone środki na dodatki motywacyjne dla nauczycieli, również będą 
planować środki w tej samej wysokości, czyli 4% planowanych środków na wynagrodzenia 
zasadnicze dla nauczycieli na kolejny rok.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zaproponował omówienie kolejnego projektu 
uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle, ponieważ dwie 
radne są w drodze na komisję i po przeprowadzeniu dyskusji do trzech projektów uchwał, 
podda je pod głosowanie.  
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych zgodził się na propozycję przewodniczącego i przeszedł  
do omawiania projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy 
Kędzierzyn-Koźle. Wyjaśnił, że ww. uchwała wejdzie w życie dnia 1 października, nakazało 
gminom ponownie ustalić plan sieci publicznych szkół podstawowych, gdyż gimnazja nie 
będą już funkcjonować.  
 
Radny Michał Nowak wskazał uwagi do ww. uchwały, zaproponował wykreślenie ze spisu 
ulic nieistniejących: Wincentego Pstrowskiego, Antoniego Edwarda Odyńca, Stanisława 
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Drzymały, Jana Kellera.” Zapytał o brak obsługi prawnej na dzisiejszym posiedzeniu komisji. 
Zaproponował, aby § 3 otrzymał brzmienie ,,Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Opolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 września 2019 r.”  
Dodał, że należy dokonać porządku z nazewnictwem ulic nieistniejących mieście i w 
uchwałach Rady Miasta 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że dane pozyskali z obecnie obowiązującego z wykazu 
ulic otrzymanego z Wydziału GNP, zobowiązał się do wprowadzenia do uchwały zmian 
wskazanych przez radnego, do najbliższej sesji Rady Miasta.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poinformował, że wnioski radnego Michała 
Nowaka zostaną poddane pod głosowanie. Wobec wyczerpania dyskusji w ww. projekcie 
uchwały zaproponował dyskusje w punkcie kolejnym dot. projektu uchwały  w sprawie zasad 
udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, 
którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i 
zespole szkół prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 
 
Wojciech Jagiełło zastępca prezydenta miasta wyjaśnił, że projekt uchwały w sprawie zasad 
udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, 
którym powierzono stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i 
zespole szkół prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, dotyczy ustalenia pensum 
godzinowego, dla dzieci 6 letnich pensum jest ustalone na poziomie 22 godz., a dla dzieci od 
3 roku do 5 roku pensum jest ustalone na poziomie 25 godz. Lecz zdarzają się grupy 
mieszane, dla których należy ustalić pensum, proponują wzorem większości gmin  ustalić 25 
godz. Dodał, że obie omawiane uchwały zostały pozytywnie zaopiniowane przez związki 
zawodowe.  
 
Ireneusz Wiśniewski wyjaśnił, że wprowadzane zmiany wynikają z nowych zapisów prawa 
oświatowego. Dotyczą również wymiarów godzin nauczycieli wychowawców i opiekunów 
min. doradców zawodowych, pedagogów, logopedów i terapeutów, którym zostało 
zwiększone pensum na 22 godzin. 
  
Wobec wyczerpania dyskusji wszystkich projektów uchwał przewodniczący komisji 
Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie projekt uchwały sprawie: 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 
określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (4) Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski 
BRAK GŁOSU (2) Andrzej Kopacki , Jacek Król 
NIEOBECNI (2) Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
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Wobec problemów technicznych przy głosowaniu, przewodniczący komisji zarządził 
reasumpcję głosowania.  
 
Ponownie przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie ww. projekt 
uchwały w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 
określającego wysokość i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 
  
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (5) Hanna Białas, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał Nowak, Ireneusz 
Wiśniewski 
BRAK GŁOSU (1) Jacek Król 
NIEOBECNI (2) Katarzyna Dysarz, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (5  głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
 
Ad 7. 
Kolejno przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zaproponował głosowanie projektu 
uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych 
przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy Kędzierzyn-Koźle. 
 
Michał Nowak odczytał zgłoszony wniosek do ww. projektu uchwały: 
1. §  3 otrzymuje brzmienie ,,Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Opolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 września 2019 r.” 
2. wykreślenie ze spisu ulic nieistniejących: Wincentego Pstrowskiego, Antoniego Edwarda 
Odyńca, Stanisława Drzymały, Jana Kellera.” 
 
Michał Nowak poinformował, że należy zlikwidować tzw. „ulice widma,, które zostały 
zaprojektowane a nigdy nie powstały, zostały podjęte w latach 70 i nadal nie zostały 
wykreślone ze spisu ulic.  
 
Radna Katarzyna Dysarz poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie ustalenia planu 
sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz 
określenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze 
Gminy Kędzierzyn-Koźle. Wyjaśnił, że ww. uchwała wejdzie w życie dnia 1 października, 
nakazało gminom ponownie ustalić planu sieci publicznych szkół podstawowych, gdyż 
gimnazja nie będą funkcjonować, widnieje ulica Elżbiety, która nie istnieje, jest to las na 
osiedlu Cisowej, kiedyś miała tam powstać ulica. Zaproponowała ponowną weryfikację spisu 
ulic przez Wydział GNP.   
 
Wojciech Jagiełło Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że zgłoszone uwagi zostaną sprawdzone.  
 
Radny Michał Nowak wyjaśnił, że odkąd został radnym  problem z tzw. ,,ulicami widmo”  
sygnalizuje Wydziałowi GNP, którzy stoją na stanowisku, że te ulice z lat 70 są ujęte  
w uchwałach, dlatego, że kiedyś technika legislacyjna stała na dużo niższym poziomie  
i wydawano uchwały, przed budową osiedla i nadawano ulice, nie określając przebiegu ulic. 
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Decydowało o tym ustawienie tabliczek. Zmian wymaga ok.  80% ulic w mieście. Rozszerza 
swój wniosek o ulicę Elżbiety.  
 
Wojciech Jagiełło Zastępca Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle ds. oświatowych  
i społeczno-gospodarczych wyjaśnił, że zostanie to zweryfikowane.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie wniosek Michała Nowaka: 
o wykreślenie 4 błędnych nazw ulic (ujętych w wykazie) oraz poprawę zapisów paragrafu 3. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał 
Nowak, Ireneusz Wiśniewski 
NIEOBECNI (2) Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
Komisja jednogłośnie (6  głosów ,,za”)udzieliła poparcia wnioskowi.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 
podstawowych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle oraz określenia granic 
obwodów publicznych szkół podstawowych mających siedzibę na obszarze Gminy 
Kędzierzyn-Koźle wraz z wnioskiem radnego Michała Nowaka. 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Michał 
Nowak, Ireneusz Wiśniewski 
NIEOBECNI (2) Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały  
wraz z wnioskiem Michała Nowaka.  
 
Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki ogłosił krótką przerwę.  
Po przerwie. 
 
Ad 8. 
Kolejno przewodniczący komisji Andrzej Kopacki poddał pod głosowanie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania i rozmiaru 
obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, którym powierzono 
stanowiska kierownicze w przedszkolach, szkołach podstawowych i zespole szkół 
prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle, a także ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli. 
 
Radny Michał Nowak zaproponował analogicznie jak w poprzednich punktach, aby § 3 
otrzymał brzmienie ,,Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa 
Opolskiego i wchodzi w życie z dniem 1 września 2019 r.”  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
Wyniki imienne: 
ZA (6) Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz, Andrzej Kopacki, Michał 
Nowak, Ireneusz Wiśniewski 
NIEOBECNI (2) Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz 
Komisja jednogłośnie pozytywnie (6 głosów ,,za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 
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Ad 9.  
Sprawy bieżące i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Andrzej Kopacki zaproponował kolejny termin komisji na 20 sierpnia2019 r. 
(wtorek) o godz. 16:00 w sali obrad Urzędu Miasta (pok. 229) ul. Piramowicza 32  
w Kędzierzynie-Koźlu. 
 
Ad 10. 
Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Andrzej Kopacki podziękował za aktywne uczestnictwo w posiedzeniu  
i o 18:00 zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle.  
 
 
 
 

 
      PRZEWODNICZĄCY KOMISJI 
 
        Andrzej Kopacki 
Protokołowała   
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